
Referat til bestyrelsesmøde i HG-fodbold den 13.06.2024 

Deltagere: Peter Ditlevsen, Michael 
Helsinghoff, Henning Olsen, Tommy Lauth, 
Vivi Berthelsen, Henrik Hansen  
Tid:  18.30 
Sted: Klubhuset (lokale er booket) 
 

Mødeleder: Peter Ditlevsen  
Referent: Tina Sandager 
Fraværende med afbud:  Mette 
Særlige indbudte:  

  Emne Hvad skal vi 
udrette? Formål 

Proces Tid Beslutning og hvem gør hvad?                                                                  

1 Dagsorden 
 
 
 

Godkendelse af 
dagsorden 

  Godkendt 
 

2 HG/NIF kvinder 
 
 
 

 Vivi/Peter 
orienterer 

 *Bestyrelsesmøde i mandags.  
*Der er samlet flere penge ind, men 
mangler stadig lidt i sponsorpenge. 
Selvkørende økonomisk efter 
sommerferien.  
*David har trukket sig som formand pga. 
sygdom. Tina Høilund træder pt. Ind på 
posten. 
*30/6 skal der laves årsregnskab. 
 

3  Nyt fra formanden 
 
 
 

Orientering fra 
div. møder 
 

Peter 
Ditlevsen 
orienterer 
 

 *PD Har haft møde med DBU Jan vedr. 
Børneklub. Vi forpligter os ikke, men det er 
bare anvisninger. Vi vil få et stempel, at vi 
er det, og kan bruge ham 25 timer, eller få 
en konsulent ud til træningspas. 
Bestyrelsen bakker op om dette. PD sætter 
i gang. 
*HH – PD og HH har haft møde med Jan, 
HIC. De fik snakket tingene igennem, og Jan 
laver et udkast til sponsor/skilte aftale. 
*Alm. Samhandelsaftale for 2025 skal 
kigges på senere. Her skal der gennemgås 
aftale bla. med baner, mål, lokaler ol.  
*Der bør afholdes et træner møde, hvor 
man fortæller, hvad værdierne er i HG 
fodbold 
*Der bør laves et oversigtskort ell. skilt, så 
man tydeligt kan se hvordan man kommer 
til Sønderdresset.  
*Der er skrevet til PD, at man hører fra 
andre klubber, at børn i HG får målpenge. 
Det er ikke noget vi i bestyrelsen opfordrer 
til, men heller ikke noget vi kan blande os i. 
Det bryder med DBU regler og HG værdier. 
TSC laver et skriv, som skal sendes ud til 
årgangsansvarlige, som kan give beskeden 
videre 
*Kunne vi gentænke klubben ? Så vi havde 
en foreningsfodboldhold og et kamphold 
pr. årgang, det kunne evt. være mix 
årgange.  



Pt. Har vi det på U14+15+16, hvor det er en 
succes. Det kan vi godt gøre mere for 
 

4 Årshjul 
 
 

Gennemgang 
for kommende 
måned 
 

  * Fodbold skole – 18 grupper, og alle 
trænere og ass. Er på plads.  
Kiosken er åben hele ugen 
Seiffert er blevet tilbudt, at de kan komme 
og sælge fodbold tøj.  
*DBU talent er der styr på 
*Dato for generalforsamling onsdag den 
4/9-2024 kl. 18.30, evt. med spisning.  
TL laver et udkast til hjemmeside/HG 
netværk 
*Tider/baner for efterår skal være færdige 
til den 28/6 
*Kontingent for efterår – TL har lavet en 
revideret plan med +25,- + ny gruppe som 
skal have et elite-kontingent, som han 
sender ud 
 

5 Økonomi 
 
 
 

 
 

Tommy Lauth 
orienterer 
 

 *Bogført frem til 15/5-24.  
*Medlemstilskud + trænerkursus 
godtgørelse er lige modtaget.  
*Fakturaer er ved at blive udarbejdet på 
skilte-sponsorat. 
*Alle årgange bliver også snart flyttet til 
nye hold til efter sommerferien i KampKlar. 
 
 

6 Evt. 
 
 
 

 
 

  MH  
*herre senior vil godt spille hjemmekamp 
om fredagen modsat 1. holdet. 
*Der skal tilmeldes et hold til i serie 4 – TL 
* DBU søger haller til indendørsstævner, 
men vi kan ikke skaffe haller.  
TL 
* Stadig problemer med betaling fra Broen 
 

7  
 
 

    

8  
 

    
 

9  
 
 

    

10  
 

    

11  
 

    

12  
 

   Næste møde 21/8-2024  

 


